
TIL KLIMAMINISTEREN

FLADSKÆRME ER VIGTIGERE END VINDMØLLER

Det er begrænset hvor meget der er af sjældne jordarter på denne Jord.

Derfor må man nøje overveje hvor disse sjældne jordarter skal anvendes.

Skal de sjældne jordarter anvendes til fladskærme eller vindmøller ???

Første prioritet må være fladskærme. Uden tvivl.

Fladskærme bruges som tv-skærme og arbejds-skærme.

Så fladskærme må prioriteres som nr. 1.

Vi kan ikke undvære fladskærme til det ene eller det andet formål.

Vindmølleindustrien vil givetvis bruge alle forekomster af jordarter

på deres vindmøller. Men det går jo ikke.

Desuden fylder vindmøller i landskabet, de larmer og er til fare.

I stedet for vindmøller må solceller prioriteres. De bruger også

noget sjældne jordarter, men det må også begrænses.

Solceller kan produceres af forskellige ting, måske uden sjældne stoffer.

I øvrigt synes undertegnede at man bør bygge nogle gode store villaer

forskellige steder, feks. i København. Villaer har nogle unikke egenskaber,

ved at de har deres eget grønne område samt at de tåler at man spiller musik.

Forudsætningen for at folk kan have et vist forbrug er at der er plads til alle

disse ting. Det kan man få i store villaer.
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